
Protokół Nr  64/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 14 czerwca 2022 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Roszak Joanna   - członek 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1.  Kołodziej Piotr - członek 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Górska Kinga – Młodszy referent  ds. gospodarki nieruchomościami i 

zagospodarowania przestrzennego 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej i 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

   Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Stan mienia komunalnego, koszty utrzymania. 

3. Koszty oświetlenia ulicznego za  drugą połowę roku 2021. 

4. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2022 roku. 

5. Zakończenie . 

Ad 1. Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący komisji radny Pan Rybczyński Adam o godz. 

13 otworzył  posiedzenie komisji i powitał wszystkich przybyłych na komisję członków komisji, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy,  Wójta Gminy   oraz pracowników 

przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Stan mienia komunalnego, koszty utrzymania. 

Pani Kinga Górska – przedstawiła komisji powyższy temat informując , iż mamy 28 

budynków komunalnych , są to głównie świetlice wiejskie, biblioteki, hydrofornie i 

mieszkania komunalne. 



Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny  Adam Rybczyński – Budynek w Radojewicach w którym był pożar, jakie są plany ? 

Wójt Gminy Marcin Filipiak – Działka będzie na sprzedaż. 

Komisja nie miała uwag do przedstawionego materiału.  

Ad 3. Koszty oświetlenia ulicznego za drugą połowę roku 2021. 

Materiał dotyczący powyższego tematu przygotowała Pani Anna Kuberska – Skarbnik Gminy. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna Wiesława Posadzy – Z tej analizy wynika, że koszty zużycia energii są bardzo wysokie 

np. w Chlewiskach, może należałoby sprawdzić czy czasem te grzejniki tam nie „pykają”. Tak 

samo w szkołach, różnice są bardzo duże. 

Radny Janusz Czarniak – Czy to nie jest tak, że po prostu dogrzewają. 

Pani Magdalena Kryszak – Chcemy środki z funduszu rozwoju wykorzystać na wprowadzenie 

systemu radiowego, wówczas automatycznie będzie  się regulowało zapalanie i gaszenie 

lamp, bez potrzeby każdorazowego przyjazdu operatorów energetyki w przypadku punktów 

astronomicznych, co da nam oszczędności. Mamy 122 punkty poboru z czego polowa jest 

radiowa i ponad 800 opraw. 

Komisja nie miała pytań do pracownika .       

Ad 4. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2022 roku. 

Komisja opracowała plan pracy na II półrocze 2022 roku. Plan pracy  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad przewodniczący komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 2022.06.14, godz.15.30. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak                                                               Rybczyński Adam 


